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Abstract (en)
The housing (100) has a U-shaped profile element (1) whose light exit opening is locked by a light exit element (3). A front part (2) of the housing is
connected with the front side of the profile element. A seal element is provided between the light exit element and the profile element. The front part
of the housing and the profile element contain supporting elements rising inwardly. The supporting elements form a closed surface for supporting the
seal element or the light exit element.

Abstract (de)
Bei einem Gehäuse für eine Leuchte, insbesondere für eine LED-Leuchte, welches ein U-förmiges Profilelement (1), dessen Lichtaustrittsöffnung
durch ein Lichtaustrittselement (3) verschlossen ist, Stirnteile (2), die mit den Stirnseiten des Profilelements (1) verbindbar sind, und ein
Dichtungselement (4), welches zwischen dem Lichtaustrittselement (3) und dem Profilelement (1) angeordnet ist, aufweist, weisen die Stirnteile
(2) und das Profilelement (1) jeweils ein nach innen ragendes Auflageelement (5, 7, 8) auf und die Auflageelemente (5, 7, 8) bilden eine im
Wesentlichen geschlossene Fläche zur Auflage des Dichtungselements (4) bzw. des Lichtaustrittselements (3).
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